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Protokół Nr VII/2024 

Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim odbytej w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Lidzbarku Warmińskim w dniu 30 października 2024 roku. 

 

Obrady trwały od godz. 15.00 do godz. 16.35. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr 54 do Nr 63. 

Stan Rady – 15 

Radni obecni – 14 

Radni obecni: 

1. Dryzelenko Andrzej, 

2. Grzmiączka Marek Szczepan, 

3. Kabała Andrzej, 

4. Korzeniewski Wojciech Roman, 

5. Łagocka Iwona, 

6. Michalak Dorota, 

7. Misiewicz Agata, 

8. Naumczyk Tomasz, 

9. Olszewski Marek Jarosław, 

10. Puźlewicz Marzena, 

11. Kamilla Romasz, 

12. Tkaczuk Rafał, 

13. Watros Marcin – spóźnił się na obrady Sesji Rady Miejskiej, 

14. Zieliński Maciej. 

Radni nieobecni: 

Pasternak Piotr. 

1. Otwarcie obrad. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak otworzyła 

obrady VII Sesji Rady Miejskiej. Stwierdziła, że na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 

13 radnych, co stanowi quorum przy którym może obradować i podejmować uchwały Rada 

Miejska. 

 

W imieniu swoim i radnych chcę powitać Pana Burmistrza, pracowników Urzędu Miejskiego 

– serdecznie witam. 

 

Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim stanowi załącznik 

Nr 1 do protokołu. 
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1. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak przedstawiła 

porządek dzienny posiedzenia sesji, a mianowicie: 

 

Projekt porządku obrad przewiduje: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr VI/2024 z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza. 

6. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Miejską 

Lidzbark Warmiński, a Gminą Miasta Gdańska w przedmiocie powierzenia Gminie Miasta 

Gdańska realizacji zadań publicznych z zakresu promowania aktywności fizycznej 

i zrównoważonej mobilności w formie organizacji Kampanii „Rowerowy Maj” w latach: 

2025 i 2026. 

7. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejskiego Planu Adaptacji do zmian 

klimatu dla Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński. 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego najemcy. 

9. Uchwała w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu na terenie 

Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński. 

10. Uchwała w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów 

i wysokości stypendiów sportowych nagród i wyróżnień. 

11. Uchwała w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Unia Miasteczek Polskich. 

12. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/397/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku 

Warmińskim z dnia 20 kwietnia 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim, powołania tej Rady i nadania 

jej statutu. 

13. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2024 r. 

14. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński 

na lata 2024-2035.  

15. Uchwała w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Lidzbarskiego Domu Kultury w Lidzbarku Warmińskim. 

16. Interpelacje Radnych. 

17. Zapytania Radnych. 

18. Wnioski i petycje Obywateli. 

19. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim poinformowała, że odnośnie punktu 

15. Wpłynęło pismo od Skarżącej z prośbą o zdjęcie z porządku obrad uchwały dotyczącej 

skargi na działalność Dyrektora Lidzbarskiego Domu Kultury w Lidzbarku Warmińskim. 

Przegłosowaliśmy już to co prawda na Komisjach, ale musimy to przegłosować w tej chwili 

na sesji. Czy tę uchwałę zdejmujemy czy zostawiamy w porządku obrad.  



3 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o pozostawienie punktu 15. tj. Projektu 

uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Lidzbarskiego Domu Kultury w Lidzbarku Warmińskim w porządku obrad sesji. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła ww. wniosek do porządku obrad sesji 

większością głosów (12 za, 1 przeciw). 

 

Więcej uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Pismo Skarżącej o zdjęcie punktu 15. z porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku 

Warmińskim stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała porządek obrad sesji 

pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła porządek obrad sesji jednogłośnie (13 za). 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr VI/2024 z poprzedniej sesji. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że protokół Nr VI/2024 

z poprzedniej sesji był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Radni mieli możliwość zapoznania 

się z treścią protokołu. W związku z powyższym zapytała, czy są uwagi do treści protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała protokół Nr VI/2024 z sesji 

Rady Miejskiej z dnia 25 września 2024 r. pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska protokół Nr VI/2024 z dnia 25 września 2024 r. przyjęła 

jednogłośnie (13 za). 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 

poinformowała, że radni otrzymali sprawozdanie z działalności Burmistrza, które obejmowało 

okres między sesjami od dnia 13 września 2024 r. do dnia 18 października 2024 r. 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza. 

 

W dyskusji głos zabrali: 
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Radny Maciej Zieliński zgłosił zapytanie do punktu 1. Sprawozdania Burmistrza, czy znane 

są już miejsca, w których zostaną postawione nowe wiaty śmietnikowe. 

 

Pan Tomasz Nykiel Zastępca Burmistrza poinformował, że wyznaczono 8 lokalizacji, między 

innymi ul. Majowa i ul. Dąbrowskiego. To będą nowe wiaty, które będą wyposażone 

w elementy stalowe, a nie tak jak teraz drewniane. 

 

Pani Elżbieta Lasowa Skarbnik przedstawiła prezentację na temat wykonania budżetu miasta 

za 2024 r.  

 

Prezentacja na temat wykonania budżetu miasta stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz przedstawił prezentację na temat strefy płatnego parkowania. 

 

Radny Marek Grzmiączka poinformował, że w centrum nie ma dużego parkingu, a mieszka 

tam trochę ludzi. I teraz jak rozwiązana zostanie możliwość parkowania mieszkańców 

z centrum, których ulice zamieszkania zostaną włączone do strefy płatnego parkowania, 

np. ul. Hoża? 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz zapytał, czy ci mieszkańcy parkują tam od rana do wieczora? 

 

Radny Marek Grzmiączka poinformował, że jak tam się mieszka to tak. Każdy chce mieć auto 

blisko domu. W innych miejscach parkingi są blisko, a w takim razie w centrum nie da się żyć. 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz zgłosił zapytanie czy ktoś obserwował, jak wygląda 

zatłoczenie miejsc parkingowych w tygodniu i w sobotę po południu? Powiem tak, największe 

zatłoczenie jest między godziną 8 a 16, dlatego że jest dużo przyjezdnych np. pracownicy 

stawiają auta przed swoimi zakładami pracy albo przedsiębiorcy i potem twierdzą, że nie ma 

miejsc parkingowych. Jeżeli chodzi o mieszkańców, przejdźcie się w sobotę, w niedzielę 

lub wieczorem i zobaczcie, czy są zatłoczone miejsca. 

 

Radny Marek Grzmiączka poinformował, że mieszkaniec danego bloku musiałby opuścić 

miejsce zamieszkania, zwolnić miejsce. 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że o to chodzi, żeby zwolnić miejsce 

dla przedsiębiorców, dla ludzi, którzy są mobilni. Przyjeżdżają karetki, ludzie do sklepów. 

Chodzi o to, żeby zabezpieczyć miejsca parkingowe dla tych, którzy chcą coś załatwić 

w centrum miasta.  

 

Radny Marek Grzmiączka zapytał o mieszkańców ul. Hożej i Ratuszowej, którzy nie mają 

parkingu pod domem? 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że mieszkańcy ul. Hożej i Ratuszowej mają 

duży parking 200 m dalej, z drugiej strony jest 300 m dalej kolejny duży parking i jeżeli 
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ma i życzy sobie postawienia samochodu na cały dzień to stawia ten samochód właśnie 

na tym parkingu, albo stawia go do garażu. Nie widzę tutaj żadnego problemu, jeżeli cały dzień 

się stawia, bo my jesteśmy przyzwyczajeni do tego, że stawiamy swoje samochody przy swoich 

klatkach schodowych, tak jak wchodzimy do sklepów przy drzwiach i myślimy, że każde 

miejsce parkingowe powinno być dla nas przygotowane i zabezpieczone. My chcemy, 

aby w centrum miasta ruch był coraz większy, żeby mieszkańcy mogli mieć dostęp do swoich 

domów i postawić samochód na chwilę, bo przyjechał i chce odjechać za chwilę, to jest 

pierwsza sprawa. Druga sprawa, chcemy, żeby przedsiębiorcy, ludzie, którzy mają sklepiki, 

też mieli możliwość zwiększenia rotacyjności klientów. To jest dla nas istotne. Jeżeli chodzi 

o miejsca parkingowe, to tylko powiem tak, zobaczcie kto na ul. Ratuszowej stawia na dole 

samochody, wzdłuż są cały czas postawione samochody. To są wszystko auta przyjezdnych, 

które przez cały dzień stoją. Na dole zrobiliśmy parking, drogi zrobiliśmy też i teraz idziemy 

ul. Ratuszową w górę, taka sama sytuacja. Przyjeżdżają do sklepu i do Urzędu Stanu 

Cywilnego. Z tyłu parking jest bezpłatny, czyli tam, gdzie jest restauracja, bo to co mówię 

to dotyczy miejsc parkingowych przy samych drogach, nic więcej. Teraz jedziemy dalej, 

ul. Hoża i wjeżdżamy w ul. Wiślaną, tam po prawej i lewej stronie jest parking bez opłat, 

bo to już jest poza strefą. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Dorota Michalak poinformowała, że łatwiej byłoby 

to zobaczyć na mapie.  

 

Radny Marek Grzmiączka poinformował, że teraz możemy jeszcze dyskutować, bo to jest 

projekt.  

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że myśli tez o przeprowadzeniu konsultacji 

społecznych. 

 

Radny Marek Olszewski poinformował, że może być problem z tzw. mieszkańcami 

niedzielnymi, czyli emerytami itp., którzy mają te auta, ale bardzo rzadko się nimi poruszają 

i to będzie dla nich problem, bo będą musieli albo stawiać cały czas daleko na parkingu albo 

przemieszczać się dwa razy dziennie, bo tam jest do 16.00 płatne i po południu jest nie płatne. 

Jest trochę tych ludzi, trzeba się nad nimi pochylić. 

 

Radny Marek Grzmiączka poinformował, że może trzeba wprowadzić tam taki zapis 

„nie dotyczy mieszkańców”. 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że jeżeli byśmy napisali „nie dotyczy 

mieszkańców”, po to jest to wprowadzane i będę proponował, żeby odbyły się konsultacje, 

bo niech wypowiadają się wszyscy mieszkańcy. Dlatego będziemy mieli dwa miejsca, gdzie 

będzie można wrzucać opinie, ale także będzie można to zrobić internetowo. Jeżeli chodzi 

o kwestię niedzielnych kierowców, jeżeli mielibyśmy ich zwolnić, powiedzcie, gdzie jest tak, 

że wprowadza się płatne parkowanie i zwalnia się mieszkańców. Nie ma czegoś takiego, 

bo to się mija z celem. Szkoda wtedy płacić na to pieniądze. Jestem przekonany, że jest 

to słuszne i będzie to dobre dla mieszkańców. Wprowadziliśmy komunikację miejską, można 
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naprawdę poruszać się po mieście. Przy dużych sklepach są darmowe, przy Lidlu tak samo 

było, będzie źle, będzie niedobrze. Okazuje się, że jest bardzo dobrze, wszystko przebiega 

tak jak trzeba i tak myślę, że ze strefą płatnego parkowania będzie identycznie. Tylko, że jeżeli 

mamy wprowadzać flotowe miejsca, to znaczy flotowe mogą być 2 miejsca a nie 10. 

Na ul. Poniatowskiego Pan Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej Warmia też widzi co się dzieje. 

Tam jest dużo postawionych samochodów wojskowych i stoją od rana, a nawet kilka dni. 

To właśnie o to chodzi, żeby ta mobilność była większa, a tych parkingów mamy już naprawdę 

dużo i więcej nam nie potrzeba, bo chodzi o to, aby rotacyjność była większa.  

 

Radny Wojciech Korzeniewski poinformował, że przy Jednostce Wojskowej parking jest 

niezbędny. 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że przy jednostce to tak i zdajemy sobie z tego 

sprawę. Cały czas prowadzę rozmowy na temat możliwości udziału jednostki. Niestety 

Jednostka Wojskowa nie za bardzo, może nie jednostka tylko Agencja Mienia Wojskowego 

nie za bardzo widzi sens. Daliśmy propozycję, że za PKP jest część naszego terenu 

i ich, ale doszli do wniosku po oględzinach, że to będzie za dużo kosztowało i oni tego 

nie zrobią. Druga propozycja, to przedłużenie parkingu przy ul. Olsztyńskiej, aż do końca, 

to byłoby 60-70 miejsc parkingowych. Takie dwie propozycje przesłałem do wojska. Może 

się uda zrobić ten parking za PKP, bo tam jest najlepsze miejsce, żeby zrobić ten parking.  

 

Radny Wojciech Korzeniewski zgłosił zapytanie o ilość miejsc parkingowych, których będzie 

dotyczyła strefa płatnego parkowania Czy to będzie 100 czy 150 miejsc. 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że nie obliczyliśmy jeszcze, bo dopiero będzie 

to obliczone po zmianie organizacji ruchu, a organizacja ruchu jest po stronie wykonawcy. 

Myślę, że będzie to dotyczyło w granicach od 150 do 200 miejsc, to są miejsca na ul. Hożej, 

wzdłuż te wszystkie ulice to tak wygląda, szacunkowo oczywiście. Powiem tylko 

tak, obiecałem, że te wszystkie etapy będę realizował i wszystkie realizuję przez te lata. Drogi 

są wyremontowane, mamy ponad 30 ulic wyremontowanych, z sieciami, wymienione 

oświetlenie, ścieżki rowerowe, parkingi zrobione. Są 3 duże parkingi, nie licząc tych 

mniejszych. I jedną rzecz, którą zawsze będę mówił, że miasto jest dla ludzi a nie dla 

samochodów. Musimy zdawać sobie sprawę z tego, że ta rotacyjność powinna 

być jak największa, bo to sprzyja temu, że biznes się lepiej realizuje, gdzie jest możliwość 

postawienia samochodu. 

 

Radny Tomasz Naumczyk zgłosił zapytanie o to czy w planach, w zakresie jest parking przy 

sklepie PSS Lux, przy ul. Wysokiej Bramy czy jest to teren prywatny. 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że jest to teren prywatny. 

 

Radny Tomasz Naumczyk zgłosił zapytanie o to czy projekt strefy będzie dotyczył tego 

parkingu. 

 



7 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że nie. Generalnie przy ul. Wysokiej Bramy, 

tam na dole jest parking, także niejednokrotnie mówiłem, że ten parking też przygotowaliśmy 

na 90 miejsc parkingowych. Na dole, tylko przez mostek trzeba przejść i to tylko 200 m 

do centrum miasta, także można postawić samochód w bezpiecznym miejscu. Rozmawiałem 

też z przedsiębiorcami, którzy są wzdłuż ul. Wysokiej Bramy i często narzekali na to, że nie 

ma tych miejsc parkingowych, ale niestety, kiedy szedłem i zobaczyłem, że to auta 

pracowników lub właścicieli. Tylko nie wiem, jak można prowadzić działalność handlową, 

gdzie się korzysta z klientów a samemu zastawia się wszystkie miejsca parkingowe. 

Tak być nie może, ale myślę, że i tak to nas nie ominie. Zdaję sobie z tego sprawę, że to są 

trudne tematy. Najlepiej wszystkim zrobić miejsca parkingowe i windy w każdym budynku, 

ale tak się nie da. Trzeba wybierać co dobre i co lepsze. W tym wypadku uważam, że trzeba 

brać pod uwagę dobro całości społeczeństwa i dobro tych, którzy zarabiają tutaj pieniądze, 

zarabiają na miasto. Jeżeli chodzi o strefę płatnego parkowania, wprowadza to uchwałą Rada 

Miejska. Ja obiecałem, że przedstawię taką propozycję i to zrobiłem, jest to po konsultacji 

z firmami, które wprowadzają strefy płatnego parkowania. Od was będzie zależało, czy chcecie, 

czy nie chcecie wprowadzać, ale to jeszcze będzie przedstawione dla grupy przedsiębiorców 

i zostanie poddane konsultacji społecznej. Myślę, że te opinie będą kluczowe. 

 

Radny Wojciech Korzeniewski zgłosił zapytanie o czas jaki będą mieli mieszkańcy, żeby 

się wypowiedzieć. 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że najlepszym okresem były by dwa tygodnie 

i np. zaczynamy od początku listopada i mamy opinię mieszkańców i projekt uchwały. 

Jak mówiłem, będziemy musieli stanąć przed tym wyzwaniem co z tym zrobić. Od razu mówię, 

my na tym nie będziemy zarabiali. Na pewno będzie to koszt, bo zdajemy sobie sprawę, że przy 

drogach na tych miejscach parkingowych zazwyczaj stają ludzie, którzy załatwiają 

coś na szybko. Jakbym policzył, ile aut mieszkańców jest na ul. Ratuszowej, które od rana 

do wieczora stawia tam auto to okazałoby się, że prawie tam takich osób nie ma. Tylko 

są to ludzie, którzy tam cały dzień pracują, więc dlaczego nie pozostawić auta niżej na parkingu 

albo na dużym parkingu na ul. Kopernika. My też tu mamy problem, ludzie stawiają auto 

za apteką na ul. Świętochowskiego w miejscu niedozwolonym i bardzo często strażnicy 

miejscy muszą reagować, a mają parking tutaj za urzędem. Zobaczcie jaki jest mały kawałek 

do przejścia, z przyzwyczajenia to robimy. Wiem, że o takich rzeczach się rzadko mówi, 

bo są one źle postrzegane, ale po to tu jesteśmy, żeby myśleć o wszystkich mieszkańcach.  

 

Radna Iwona Łagocka zgłosiła zapytanie o to czy konsultacje społeczne byłyby jeszcze 

w tym roku czy w przyszłym.  

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że chcielibyśmy przygotować konsultacje 

zaraz po święcie 1 listopada br. Już w przyszłym tygodniu przygotowalibyśmy 

się do wdrożenia. Oczywiście poinformujemy o początku konsultacji. 

 

Radny Wojciech Korzeniewski zgłosił zapytanie o szacunkowy koszt zakupu parkometrów 

i obsługi, bo rozumiem, że to będzie realizować jakaś firma zewnętrzna.  
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Pani Elżbieta Lasowa Skarbnik Miasta poinformowała, że koszty te będą wynosić 36900 zł 

brutto rocznie. My nie kupujemy parkometrów, oni nam świadczą usługę, my płacimy 700 zł 

netto od pierwszego. 

 

Radny Wojciech Korzeniewski zgłosił zapytanie o koszt jednego parkometru.  

 

Pan Tomasz Nykiel Zastępca Burmistrza poinformował, że ten koszt to 700 zł netto miesięcznie 

za postawienie, ale my nie kupujemy urządzeń.  

 

Radny Wojciech Korzeniewski poinformował, że chodzi mu o cenę zakupu. 

 

Pan Tomasz Nykiel Zastępca Burmistrza poinformował, że kiedyś robiliśmy rozeznanie 

cenowe na rynku i ta kwota to 70-100 tys. zł za jedno urządzenie.  

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że to nie będzie dochodowe dla miasta. 

 

Radny Wojciech Korzeniewski poinformował, że podliczył, że przy 100 miejscach 

parkingowych, biorąc symulację, będzie to generowało 1,5 godziny postoju za darmo i może 

ktoś zapłaci 3 zł za kolejną godzinę, ale połowę czasu w strefie płatnego parkowania można 

powiedzieć, że przy jednym miejscu daje to 15 zł, czyli przy 100 miejscach daje to 1500 zł. 

 

Pani Elżbieta Lasowa Skarbnik poinformowała, że z tych 3 zł Gmina otrzyma tylko 60%. 

 

Radny Wojciech Korzeniewski poinformował, że to co wyliczył jest planowany zysk, a to mogą 

być setki tysięcy.  

 

Pan Jacek Wiśniowski poinformował, że to jest nierealne. Zobaczcie, przy Lidlu mieszkańcy 

będą parkowali na wewnętrznych parkingach, tak jak to teraz robią. Wystarczy zobaczyć 

w sobotę czy w niedzielę, ile jest wolnych miejsc przy ul. Wysokiej Bramy. 

 

Radny Wojciech Korzeniewski poinformował, że mieszkańcy będą do tego zmuszeni. 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że zmuszenie następuje wtedy, jeżeli w innym 

miejscu stawiasz i przepisy wymuszają, aby auto przestawić. W miejscach, które są w sobotę 

czy w niedziele, gdzie mieszkańcy stawiają to są one wolne. To są właśnie ci mieszkańcy, 

którzy mają gdzieś te swoje samochody pochowane wewnątrz.  

 

Radny Wojciech Korzeniewski poinformował, że w mojej opinii firma ta może mieć 

gigantyczny przychód. 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że jeśli firma miałaby gigantyczny przychód, 

to my też.  
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Radny Wojciech Korzeniewski poinformował, że zastanawiał się, czy by takiego parkometru 

nie kupić i zainwestować.  

 

Pan Jacek Wiśniowski poinformował, że przedstawił propozycję umowy. Takie umowy 

nie są na wieczność, tylko na około 2 lata. Jeśli to byłyby takie gigantyczne przychody, to warto 

jest kupić taki parkometr.  

 

Radny Rafał Tkaczuk zgłosił zapytanie o formę konsultacji społecznych. 

 

Pan Jacek Wiśniowski poinformował, że będzie możliwość wrzucenia głosu do urny 

w Urzędzie Miejskim lub Lidzbarskim Domu Kultury.  

 

Prezentacja na temat strefy płatnego parkowania stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz przedstawił prezentację na temat karty mieszkańca. 

 

Prezentacja na temat karty mieszkańca stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

6. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Miejską Lidzbark Warmiński, a Gminą Miasta Gdańska w przedmiocie powierzenia 

Gminie Miasta Gdańska realizacji zadań publicznych z zakresu promowania 

aktywności fizycznej i zrównoważonej mobilności w formie organizacji Kampanii 

„Rowerowy Maj” w latach: 2025 i 2026. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Marek Olszewski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Rafał Tkaczuk Przewodniczący Komisji Spraw Socjalnych – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, Wojciech Roman 

Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Agata Misiewicz, Tomasz Naumczyk, Marek 

Jarosław Olszewski, Marzena Puźlewicz, Kamilla Romasz, Rafał Tkaczuk, Maciej Zieliński 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Pasternak, Marcin Watros 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie (13 za). 

Uchwała Nr VII/54/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 

30 października 2024 r. w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Miejską Lidzbark Warmiński, a Gminą Miasta Gdańska w przedmiocie 

powierzenia Gminie Miasta Gdańska realizacji zadań publicznych z zakresu promowania 

aktywności fizycznej i zrównoważonej mobilności w formie organizacji Kampanii 

„Rowerowy Maj” w latach: 2025 i 2026 załącznik Nr 7 do protokołu. 

 

7. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejskiego Planu Adaptacji 

do zmian klimatu dla Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński. 

 

Na salę wszedł Radny Marcin Watros. Od tej chwili na sesji obecnych jest 14 radnych.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Marek Olszewski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Rafał Tkaczuk Przewodniczący Komisji Spraw Socjalnych – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, Wojciech Roman 

Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Agata Misiewicz, Tomasz Naumczyk, Marek 

Jarosław Olszewski, Marzena Puźlewicz, Kamilla Romasz, Rafał Tkaczuk, Marcin Watros, 

Maciej Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pasternak 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

Uchwała Nr VII/55/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 

30 października 2024 r. w sprawie nadania przystąpienia do sporządzenia Miejskiego 

Planu Adaptacji do zmian klimatu dla Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu 

 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego najemcy. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Marek Olszewski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Rafał Tkaczuk Przewodniczący Komisji Spraw Socjalnych – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 



12 

 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, Wojciech Roman 

Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Agata Misiewicz, Tomasz Naumczyk, Marek 

Jarosław Olszewski, Marzena Puźlewicz, Kamilla Romasz, Rafał Tkaczuk, Marcin Watros, 

Maciej Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pasternak 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

Uchwała Nr VII/56/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 

30 października 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy 

sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego najemcy stanowi 

załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

9. Uchwała w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu 

na terenie Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Marek Olszewski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 



13 

 

Radny Rafał Tkaczuk Przewodniczący Komisji Spraw Socjalnych – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, Wojciech Roman 

Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Agata Misiewicz, Tomasz Naumczyk, Marek 

Jarosław Olszewski, Marzena Puźlewicz, Kamilla Romasz, Rafał Tkaczuk, Marcin Watros, 

Maciej Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pasternak 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

Uchwała Nr VII/57/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 

30 października 2024 r. w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju 

sportu na terenie Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński stanowi załącznik Nr 10 

do protokołu. 

 

10. Uchwała w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 

rodzajów i wysokości stypendiów sportowych nagród i wyróżnień. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 
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Radny Marek Olszewski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Rafał Tkaczuk Przewodniczący Komisji Spraw Socjalnych – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, Wojciech Roman 

Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Agata Misiewicz, Tomasz Naumczyk, Marek 

Jarosław Olszewski, Marzena Puźlewicz, Kamilla Romasz, Rafał Tkaczuk, Marcin Watros, 

Maciej Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pasternak 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

Uchwała Nr VII/58/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 

30 października 2024 r. w sprawie nadania określenia zasad, trybu przyznawania 

i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych nagród i wyróżnień 

stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

 

11. Uchwała w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Unia Miasteczek Polskich. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 
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W dyskusji głos zabrali: 

Radny Marek Olszewski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Rafał Tkaczuk Przewodniczący Komisji Spraw Socjalnych – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, Wojciech Roman 

Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Agata Misiewicz, Tomasz Naumczyk, Marek 

Jarosław Olszewski, Marzena Puźlewicz, Kamilla Romasz, Rafał Tkaczuk, Marcin Watros, 

Maciej Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pasternak 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

Uchwała Nr VII/59/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 

30 października 2024 r. w sprawie nadania tytułu przystąpienia do Stowarzyszenia Unia 

Miasteczek Polskich stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
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12. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/397/2022 Rady Miejskiej 

w Lidzbarku Warmińskim z dnia 20 kwietnia 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na utworzenie Młodzieżowej Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim, powołania 

tej Rady i nadania jej statutu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Marek Olszewski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Rafał Tkaczuk Przewodniczący Komisji Spraw Socjalnych – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, Wojciech Roman 

Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Agata Misiewicz, Tomasz Naumczyk, Marek 

Jarosław Olszewski, Marzena Puźlewicz, Kamilla Romasz, Rafał Tkaczuk, Marcin Watros, 

Maciej Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pasternak 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 



17 

 

Uchwała Nr VII/60/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 

30 października 2024 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/397/2022 Rady Miejskiej 

w Lidzbarku Warmińskim z dnia 20 kwietnia 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na utworzenie Młodzieżowej Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim, powołania tej 

Rady i nadania jej statutu stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 

 

13. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2024 r. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poinformowała, że podczas posiedzenia 

połączonych komisji Rady Miejskiej została zgłoszona autopoprawka i ten projekt będziemy 

głosować wraz z autopoprawką. 

Następnie zwróciła się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie stanowiska 

poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Marek Olszewski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Radny Rafał Tkaczuk Przewodniczący Komisji Spraw Socjalnych – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej Kabała, Wojciech Roman 

Korzeniewski, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Agata Misiewicz, Tomasz Naumczyk, Marek 
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Jarosław Olszewski, Marzena Puźlewicz, Kamilla Romasz, Rafał Tkaczuk, Marcin Watros, 

Maciej Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pasternak 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie (14 za). 

Uchwała Nr VII/61/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 

30 października 2024 r. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2024 r. stanowi załącznik 

Nr 14 do protokołu. 

 

14. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark 

Warmiński na lata 2024-2035. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poinformowała, że podczas posiedzenia 

połączonych komisji została zgłoszona autopoprawka i ten projekt będziemy głosować wraz 

z autopoprawką. 

Następnie zwróciła się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie stanowiska 

poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Marek Olszewski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Radny Rafał Tkaczuk Przewodniczący Komisji Spraw Socjalnych – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
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Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Kabała, Iwona Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław 

Olszewski, Kamilla Romasz, Rafał Tkaczuk, Marcin Watros, Maciej Zieliński 

PRZECIW (1) 

Wojciech Roman Korzeniewski 

WSTRZYMUJE SIĘ (4) 

Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Agata Misiewicz, Marzena Puźlewicz 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pasternak 

W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę większością głosów (9 za, 1 przeciw, 

4 wstrzymuje się). 

Uchwała Nr VII/63/2024 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim z dnia 

30 października 2024 r. w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Dyrektora Lidzbarskiego Domu Kultury w Lidzbarku Warmińskim 

stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 

 

16. Interpelacje Radnych. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Radny Maciej Zieliński złożył interpelację na piśmie. 

 

Radna Kamilla Romasz złożyła interpelację na piśmie. 
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Radny Tomasz Naumczyk złożył interpelacje na piśmie. 

 

17. Zapytania Radnych. 

 

W dyskusji głos zabrali:  

 

Radny Tomasz Naumczyk zgłosił zapytanie o formę grającego drzewka na bulwarze. Drzewko 

gra zniekształconą muzykę. 

 

Pani Katarzyna Radulewicz p.o. Dyrektora Lidzbarskiego Domu Kultury w Lidzbarku 

Warmińskim poinformowała, że sprawdzi tą sprawę.  

 

Radny Wojciech Korzeniewski zgłosił zapytanie o remont drugiej części pomostu nad jeziorem 

Wielochowo.  

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że po zakończeniu obecnego remontu, 

przeanalizujemy możliwość remontu drugiej części. 

 

Pani Katarzyna Wojtkiewicz p.o. Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji w Lidzbarku 

Warmińskim poinformowała, że rozmawiała z wykonawcą remontu i potwierdził on, że pomost 

jest w bardzo dobrym stanie. Sprawdziliśmy i zabezpieczyliśmy wszystkie bele, mogą 

one wytrzymać jeszcze 7-8 lat. Dostaniemy też kilka desek, które zostały tego z remontu, więc 

wiosną należałoby to jeszcze raz sprawdzić. Jeśli coś będzie do wymiany, to będziemy 

wymieniać.  

 

Radny Wojciech Korzeniewski zgłosił zapytanie o sprawdzenie stanu barierek na pomoście 

nad jeziorem Wielochowo. 

 

Pani Katarzyna Wojtkiewicz p.o. Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji w Lidzbarku 

Warmińskim poinformowała, że na obecną chwilę barierki są w dobrym stanie i na wiosnę 

będziemy sprawdzać je ponownie i w razie uchybień naprawimy je. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Dorota Michalak zgłosiła prośbę o wycięcie drzewa nad drogą 

prowadzącą na cmentarz w Sarnowie. 

 

Pani Iwona Kocęba Kierownik Referatu Transportu i Infrastruktury Urzędu Miejskiego 

w Lidzbarku Warmińskim poinformowała, że jest w kontakcie z zarządcami dróg i wiem, 

że takie problemy są usuwane niezwłocznie. Jednak zgłosimy tą sprawę odpowiedniemu 

organowi.  

 

Radny Marek Olszewski zgłosił prośbę o skontrolowanie dojazdu do budowy za garażami, 

niedaleko Veolii. 
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Radny Tomasz Naumczyk zgłosił zapytanie o termin odpowiedzi na petycję mieszkańców 

ul. Smolnej.  

 

Pan Tomasz Nykiel Zastępca Burmistrza poinformował, że czekamy na opinię ze Starostwa 

Powiatowego w Lidzbarku Warmińskim. Po uzyskaniu tej opinii będziemy mogli 

odpowiedzieć na petycję.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Dorota Michalak podziękowała za ustawienie ławki 

na ul. Kopernika.  

 

Nie zgłoszono więcej zapytań. 

 

18. Wnioski i petycje Obywateli. 

 

Nie zgłoszono wniosków i petycji obywateli. 

 

19. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Dorota Michalak dziękując za uczestnictwo zamknęła obrady 

VII Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim. 

 

  

 

Protokołowała: 

Patrycja Raszewska 

Ewa Kępińska 

 


